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Schriftelijke Vragen 

 

Onderwerp:   Bouwplannen voormalig hotel Moors   
 

 

Inleiding: 

 
Sinds 2010 staat het voormalig hotel Moors leeg. Het pand is volledig dichtgespijkerd en ondanks 
dat het van binnen “gestript” is wordt er geregeld ingebroken.  
In de Gelderlander van 6 dec 2018 stond een artikel over dit verpauperde pand met als titel:  

Wat gebeurt er met hotel Moors, de schandvlek van Zeddam? 
Met daaronder: Burgemeester de Baat pakt de handschoen op. Hij wil werk maken van wat hij 
een schandvlek voor Zeddam noemt. We zagen daarin de aanjager die we als Raad gekozen 
hebben!  
Nog geen 2 maanden kon de vlag uit want de toezegging was gegeven; er zouden woningen 
komen, alleen wanneer was op dat moment nog niet duidelijk!  

 
Inmiddels zijn we 2 jaar verder en zijn er diverse inbraken geweest, pannen van het dak af 
gewaaid, heeft er een paar keer een “schouw” plaatsgevonden mbt de veiligheid en kan de 
achterliggende wijk niet van nieuw straatwerk worden voorzien.  
Paralel hieraan zijn er informatieavonden geweest, is de lokale makelaar er mee aan de slag 
gegaan en zijn de mensen enthousiast gemaakt.  
Op dit moment echter staat het stil…  

 
Onduidelijk is wie wat moet doen maar we zijn nog steeds op het punt van 2010, een leeg pand 
die terecht door Burgemeester de Baat de schandvlek van Zeddam genoemd mag worden.  
 
 

 

Vragen: 
 
Wat is nu heel concreet de status van de plannen?   
Wie is in de lead mbt de uitvoering ?  
Wacht de ontwikkelaar op reactie van de gemeente?  

Wie is vanuit de gemeente hiermee bezig?  
Wanneer mogen we de start van het verkoopproces verwachten?  
Hoe kunnen we borgen dat dit plan daadwerkelijk uitgevoerd gaat worden en niet dat weer de 
aanjager ingezet moet worden?  
Gaat de gemeente dit proces pro actief vervolgen in het belang van de burgers van Zeddam ?  

 
 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 

 

Met vriendelijke groet, 

Jurge Menting 

CDA 



 


